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Zeer geachte Dames en Heren, van het college en de gemeente raad. 
c 

Ik lees in de krant over een fietstunnel in het fietspad bij de rotonde aan de 
Helmkruidlaan en de Baron van Sternbachlaan, en nu over eventuele 
investering in led verlichting, (een fiets tunnel zou wel de beste oplossing zijn). 
En met alleen een fiets tunnel ben je er ook niet, want je moet aftakkingen 
maken richting Hulsen en naar de Baron van Sternbachlaan, wat ook veel 
ruimte in beslag neemt. 

Ik heb schematisch een ander plan uitgewerkt, ( zie bijlage ) wat mij een betere 
en goedkopere oplossing lijkt voorlopig. 

Maar misschien is dit ook al wel onderzocht. 
Ik weet ook niet of dit plan uitgevoerd kan worden met betrekking tot de 
ondergrondse infra structuur. 

Het probleem met de onveiligheid bij deze rotonde voor fietsers is dat het 
fietspad te dicht aan de rotonde ligt, als je als automobilist de Baron van 
Sternbachlaan op wilt rijden, heb je een erg slecht zicht op het fietspad naar 
rechts, omdat je met de auto schuin voor het fietspad komt te staan, of komt 
aangereden, vooral als je ook nog een mede passagier naast je hebt zitten, is 
het zicht helemaal slecht. De automobilist moet hier teveel situaties tegelijk in 
de gaten houden. Vrachtwagen bestuurders met een vrachtwagen waarvan de 
cabine vast aan de laadbak zit, hebben hier helemaal een slecht uitzicht naar 
rechts op deze rotonde. 
Het zelfde geld als je over de Baron van Sternbachlaan naar de rotonde gaat, je 
hebt weinig ruimte tussen fietspad en rotonde, vooral auto's met aanhanger en 
vrachtwagens bestuurders komen hier soms hachelijke situaties tegen, met 
fietsers, omdat de aanhanger nog op het fietspad staat, doordat ze op het 
laatst moment nog verkeer op de rotonde voorrang moeten geven. 

Ik hoop dat ik met dit plan mogelijk een nieuwe oplossingen heb aangedragen, 

voor de problemen met de fietsers op deze rotonde. 

Met vr.gr. 





V 

Fiets rotonde 

Punt A. deze afstand zo 
groot mogelijk houden, zodat 

^ de langste vrachtwagen en 
eventueel nog 1 of 2 
personen auto's hier kunnen 
staan zonder dat ze de 
rotonde blokkeren, als er 
gestopt moet worden voor het 
fietspad, dit bevorderd de 
doorstroming op de rotonde. 

Punt D. hier een nieuwe inrit 
naar de Atletiek baan maken. 

Nieuw Fietspad 

Fietspad opbreken 

Fiets richting op 
het fietspad. 

Punt B. Op de Baron van 
Stern bachlaan een verhoogd 
plateau maken voor het 
fietspad, voorzien van grote 
haaientanden, en voorrangs 
borden, zodat de automobilist 
goed kan zien dat de fietsers 
voorrang hebben. 

Om het voor de fietsers en automobilisten nog veiliger te maken, zou het fietspad verder door 
getrokken kunnen worden richting Reggebrug en dan pas aansluiten op het bestaande fietspad, 
zo krijg je geen knelpunt met fietsers en automobilisten die naar de Atletiekbaan willen, bij de 
inrit/uitrit naar de Atletiekbaan vanaf de Helmkruidlaan. 


